
 

Referat FAU-møte 18/10-2023 

Til stede: 

Erlend Haugland 8a, Maria Tveitnes 8b, Mads-Øyvind Dolva 8c, Karianne Haugland 8e  

Caspar Hatlevik 9a, Siri Korpelin Bernås 9c, Frank Haugen 9d (vara), Merethe Solberg 9e 

Renate Falkanger 10b, Kjersti Solbu 10c, Benedikte Lekve 10d, Hilde Falkanger 10e 

Ikke representert: 8d, 9b, 10a. 

 

Sak 1: Info fra/spørsmål til ledelsen på skolen. 

Mona opptatt med annet møte, Stein, avdelingsleder 9. trinn, orienterte.  

- Skolen fikk beskjed om at de må være på erstatningsskole i to år, altså ut skoleåret 

2024/2025. Årsaken er at de har funnet mer asbest i himling på Ortun enn forventet. Det 

har ikke vært farlig å oppholde seg på Ortun. Mona sender ut info på Vigilo med rapport 

fra entreprenør. Utfordring at det er trangt på skolen, mulig at de må si nei til de som søker 

seg til Ortun utenfor skolekretsen, men dette vet de ikke nok om ennå. 

- Fortsatt ikke funnet lokale til juleball. Stein sjekker med Mona. Lynghaugs gymsal og 

ungdomshuset ble foreslått forrige gang. Lite realistisk å få det til før jul, men kan også 

arrangeres ball etter jul. Ikke penger til å hyre inn artist denne gangen.  

- Ingen endring i skoleskyss. Avdelingslederne har vært vakter og prøvd å få ungdommene 

til å bruke undergangen. Virker som flere går til Oasen for å ta bussen.  

Spørsmål fra foreldre: 

- Er referatet fra forrige møte lagt ut? Bør komme til raskere. Stein sjekker. (Tips: Lurt å tipse 

foreldre om at det er FAU-møte, sånn at folk kan melde inn saker + dele referat etterpå. 

Opprette Facebookgruppe for foreldre eller kanskje få lærer til å sende ut til alle på Vigilo? 

FAU-rep/klassekontakt finner den ordningen som passer for trinnet.) 

- Fortsatt uro mellom Lynghaug og Ortun ute? Stein: det har roet seg. 

Sak 2: Refleksens dag 

- Maja har mange reflekser som kan deles ut til elevene. Forslag at dette gjennomføres 

mandag førstkommende, 23.oktober. Erlend, Kasper og Siri kan stille sammen med Maja. 

Utdeling 07.40-08.00 (for de som begynner 0800) og 8.45-9.10 (for de som begynner 9.10) 

Sak 3: Foreldremøte uke 10 eller 11 

- FAU har ansvar for innhold på foreldremøte. Vi må spørre Mona/Maja om det er noe 

budsjett til honorar.  

- Forslag til tema: KI/ChatGPT, nettmobbing, ungdomsvold (utekontakten/politiet), pyskisk 

helse, søvn. Viktig at det er et tema som er relevant for foreldre, der foreldre har 

påvirkningskraft. Erlend kjenner en søvn-forsker, kan sjekke med ham. Andre som har 

forslag til konkrete navn til noen av temaene over, send forslag på mail til Erlend. Det kom 

også opp et forlag om å la gode krefter i Dalen presentere seg på et foreldremøte: for 

eksempel Aktivt pusterom, Magneten.. osv. 


